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PLA DE MOBILITAT METROPOLITANA DE L’ÀREA DE VALÈNCIA 

A l’empara de les disposicions de la Llei 8/2010, de la Generalitat, de 23 de juny, 
de Règim Local de la Comunitat Valenciana, el portaveu del Grup Municipal 
Compromís, Ricard Barberà i Guillem, presenta al plenari de la corporació 
municipal de l’Ajuntament de Xirivella, perquè es discutisca i s’aprove, si és el 
cas, esta moció, per a instar la Conselleria de Política Territorial, Obres Públiques 
i Mobilitat a publicar el Pla de Mobilitat Metropolitana de l’Àrea de València. 

 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

El conseller de Política Territorial, Obres Públiques i Mobilitat, Arcadi España, va 
presentar en roda de premsa el passat 29 de desembre l'esborrany del Pla de 
Mobilitat Metropolitana Sostenible de l’Àrea de València (PMoMe), un projecte 
integral de mobilitat que inclou totes les iniciatives que pretén implantar la 
Generalitat Valenciana en temes de mobilitat fins a 2035. 

El PMoMe té l'objectiu d'impulsar la mobilitat activa, el transport públic, la 
intermodalitat, la sostenibilitat i la digitalització, així com consolidar un esperit 
metropolità entre les localitats de l'entorn de la ciutat de València. 

Amb aquestes metes, el conseller va presentar un pla que, segons va dir, recull 
diverses actuacions que afecten Xirivella. La més important de les quals és la 
construcció del metro a Xirivella, Alaquàs i Aldaia, però que també inclou una 
passarel·la per a vianants i ciclistes, un carril bus-VAO i un metrotram, a més de 
millores en la C-3. 

Sens dubte un projecte que hauria de ser ben il·lusionant, destinat a resoldre els 
problemes històrics de mobilitat de Xirivella, Alaquàs i Aldaia, però que contrasta 
amb la realitat: el projecte de construcció d’un segon pont per a unir la V-30 amb 
l’A-3 continua redactant-se; igualment s’accelera el procés de desmantellament 
de la C-3; no sabem per on circularà el metrotram projectat, i la passarel·la per a 
vianants i ciclistes a què es referia el conseller sembla que no se situarà on més 
falta fa: entre Camí Nou i l’avinguda del Cid. 

Són molts els dubtes que envolten un projecte tan ambiciós. Són moltes les 
informacions i els detalls que desconeixem, i el fet que, sis mesos després de 
presentar-lo davant la premsa, el PMoMe continue sense publicar-se no fa sinó 
incrementar la incertesa i la desconfiança. 

Per tots estos motius, proposem que el Ple de l’Ajuntament de Xirivella adopte els 
següents 
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ACORDS: 

PRIMER. L'Ajuntament de Xirivella insta la consellera de Política Territorial, 
Obres Públiques i Mobilitat, Rebeca Mariola Torró Soler, a publicar oficialment i 
amb la màxima celeritat el document del PMoMe. 

SEGON. L'Ajuntament de Xirivella convida la consellera de Política Territorial, 
Obres Públiques i Mobilitat a presentar a Xirivella el PMoMe en un acte públic en 
què puga resoldre els dubtes que li plantege el veïnat de Xirivella. 

ÚLTIM. Donar trasllat d’estos acords al Ministeri de Foment, a la Conselleria de 
Política Territorial, Obres Públiques i Mobilitat, a l’Autoritat de Transport 
Metropolità de València, als grups parlamentaris de les Corts Valencianes, a la 
Plataforma de Transport Públic de l'Horta Sud, a l'Associació Valenciana pel 
Transport Públic (AVPTP), a la Federació Veïnal Silvel·la de Xirivella, a la 
Federació Valenciana d’Associacions Veïnals i a les corporacions municipals 
d’Alaquàs, Aldaia i Mislata. 

 

 

Ricard Barberà i Guillem 

Portaveu del GM Compromís Xirivella 

 

 

Xirivella, 24 de maig de 2021 


